
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

 

Komisja spotkała się na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 2019 roku w pełnym pięcioosobowym 

składzie z udziałem Pana Burmistrza i Sekretarza Miasta. 

W okresie międzysesyjnym do naszej komisji wpłynęły dwie petycje oraz jedna skarga. Komisja 

rozpatrzyła i udzieliła odpowiedzi w formie uchwały Pani Adwokat Ranaty Sutor t.j. w sprawie 

odpowiedzi na petycję z dnia 18 listopada 2019 roku złożona w interesie publicznym w sprawie 

zmiany przepisów prawa miejscowego, oraz petycji z dnia 6 grudnia 2019 roku złożoną w 

interesie publicznym w sprawie zmiany przepisów prawa miejscowego. 

Komisja rozpatrzyła i udzieliła odpowiedzi na skargę na Dyrektora Miejskiego Zespołu 

Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół w Wiśle. Na naszą komisję przybyła Pani Dyrektor i 

wyjaśniała komisji kwestię przepisów udostępnienia informacji publicznej a także kwestii 

przepisów regulujących wynagrodzenia pracowników samorządowych oraz pracowników 

obsługi pracujących w  jednostkach organizacyjnych. Po wysłuchaniu powyższych wyjaśnień 

gdzie radni w tej kwestii zadali Pani Dyrektor wiele pytań,  komisja uznała skargę za bezzasadną 

a szczegółową odpowiedź udzieliła w formie uchwały. Nadmienię,  iż jeden członek komisji ze 

względu na powiązania rodzinne nie brał udziału w głosowaniu. Komisja przegłosowała 

odpowiedź na skargę 4 głosami „za”. 
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